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Vatrogasci

Varaždinskim vatrogascima u Vatrogasnom domu u Trenkovoj ulici predana je nova oprema koju će koristiti 
pri intervencijama zaštite i spašavanja. Primopredaji najsuvremenije opreme prisustvovali su varaždinski 
gradonačelnik Ivan Čehok i njegovi zamjenici. Javnoj vatrogasnoj postrojbi gradski čelnici predali su zračni 
uskočni jastuk, opremu za dekontaminaciju, šator za tehničke intervencije i čamac za hitne intervencije na vodi. 

Ukupna vrijednost opreme iznosi 480.000 kuna, a sredstva su osigurana u proračunu Grada Varaždina. Govoreći 
okupljenim uzvanicima o važnosti te opreme za sigurnost građana, gradonačelnik je pozvao Varaždinsku županiju 
da se više uključi u nabavljanje opreme. Naime, Javna vatrogasna postrojba Grada Varaždina intervenira po 
potrebi na području cijele Županije.

– Smatram da su naši vatrogasci ponajbolje opremljeni u Hrvatskoj. Ali nije tu 
samo riječ o opremi, jer važna je i njihova izvježbanost, spremnost i sposobnost, 
što je na najvišoj razini. Konstantno postižu najbolje rezultate i na međunarodnim 
natjecanjima. Naravno da opremu treba stalno obnavljati. Ovdje imamo jastuk 
koji je moguće napuhati u jednoj minuti i svakih 20 sekundi jedna osoba može 
uskočiti. A mi imamo dosta visokih zgrada i nije sve ugrožene moguće spasiti 
ljestvama. Važni su šator za dekontaminaciju i za ljude, ali i čamac, jer su naši 
vatrogasci osposobljeni i za ronjenje. Dosad smo imali mali čamčić koji nije bio ni 
registriran. Ovih pola milijuna kuna novaca svih građana otišlo je u pravu svrhu. 
Štoviše, u suradnji sa saborskim zastupnikom Anđelkom Stričakom pregovaramo 
s državom o nabavi još dvaju novih namjenskih vozila – rekao je gradonačelnik.

Dodajmo da je upravo u vrijeme predstavljanja opreme skupina varaždinskih vatrogasaca intervenirala zbog 
prevrnute cisterne u mjestu Slanje pokraj Ludbrega.

Moderni zračni jastuk omogućavat će spašavanje građana skokom sa zgrada do 25 metara visine. 
Dekontaminacijska kabina poslužit će u slučajevima kontaminacije ljudi otrovima, a nabavljen je i šator koji se 
može u kratkom vremenu pripremiti za prihvat četrdesetak ljudi. Najskuplji dio opreme je gumeni čamac, koji je 
vatrogascima neophodan radi intervencija na vodi ili na dravskim otocima i sprudovima.

23. 2. 2018.
Grad Varaždin vatrogascima nabavio modernu 
opremu za intervencije zaštite i spašavanja

Za kupnju zračnoga 
uskočnog jastuka, 

opreme za 
dekontaminaciju, 
šatora i čamca 
Grad je izdvojio 
480.000 kuna
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21. 4. 2018. 
Vatrogascima Zbelave predano novo kombi vozilo, 
vrijedno 237.000 kuna
U subotu, 24. travnja 2018. godine, članovima Dobrovoljnoga vatrogasnog društva Zbelava predano je na 
korištenje novo kombi vozilo. 

Na prigodnoj svečanosti u dvorištu Vatrogasnog doma u Zbelavi, 
pred postrojenim vatrogascima svih generacija iz toga varaždinskoga 
prigradskog naselja, zamjenik varaždinskoga gradonačelnika Zlatan 
Avar uručio je ključeve vozila Domagoju Borovcu, zapovjedniku DVD-a. 
Pritom je zahvalio tamošnjim vatrogascima na njihovim dosadašnjim 
aktivnostima te im čestitao na trudu koji ulažu u rad svoga vatrogasnog 
društva i cijele zajednice u kojoj djeluju. 

Članovima DVD-a Zbelava na početku svečanosti obratio se Ivica 
Labaš, zapovjednik Gradske vatrogasne zajednice Varaždin. Uz zahvalu 
Gradu Varaždinu, koji izdvaja značajna sredstva za funkcioniranje 
vatrogastva, ukazao je na potrebu daljnjeg planiranja i obnavljanja cjelokupnoga voznog parka i opreme 
svih varaždinskih vatrogasaca, odnosno dobrovoljnih vatrogasnih društava i Javne vatrogasne postrojbe. 

Novo vozilo vatrogasaca Zbelave blagoslovio je dr. Karlo Koračević, župnik Župe Uskrsnuća Isusova. Vozilo 
marke Peugeot za prijevoz vatrogasaca vrijedno je 237.000 kuna, a kupljeno je sredstvima iz varaždinskoga 
gradskog proračuna prema planu Gradske vatrogasne zajednice Varaždin.

Vozilo marke Peugeot 
za prijevoz vatrogasaca 
kupljeno je sredstvima 
iz gradskog proračuna 
prema planu GVZ-a 

Varaždin
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U dvorištu Javne vatrogasne postrojbe Grada Varaždina u petak, 8. studenoga, demonstriran je rad vatrogasnih 
autoljestava koje su nakon redovnoga desetogodišnjeg servisa ponovno u funkciji. Podsjećamo, riječ je o 
ljestvama dužine 53 metra, koje mogu dohvatiti stanove najviših zgrada u Varaždinu.

Zapovjednik JVP-a Ivica Labaš tijekom prezentacije rada ljestava objasnio je da je servis u njemačkoj tvornici 
trajao tri mjeseca. 

– Ovom demonstracijom građanima želimo uživo pokazati da je neupitna mogućnost spašavanja ljudi i imovine 
s visokih objekata. Ovakve ljestve koristimo na visinama iznad 44 metra, ali uvijek ukazujemo na činjenicu da 
moraju postojati pristupni putovi kako bismo se vozilima mogli dovoljno približiti visokim zgradama – rekao je 
Labaš o ljestvama koje su u uporabi već 14 godina. 

Stoga su one temeljito obnovljene novim zamjenskim dijelovima, 
a izmijenjen je i cijeli hidraulični sustav, te varaždinski vatrogasci 
očekuju da će ljestve besprijekorno funkcionirati idućih 10 godina. U 
njihovu ispravnost osobno se uvjerio varaždinski gradonačelnik Ivan 
Čehok. 

– Već sam bio u košari autoljestava. Pomalo je čudan osjećaj kada 
vas podignu u zrak. Ovaj servis stajao je 700.937 kuna, ali te ljestve 
moraju biti sigurne. Nažalost, bivša gradska vlast na čelu s Goranom 
Habušem to nije napravila kada je trebalo, a nije ni obnavljala vozni park JVP-a. Stoga smo u proračunu 
za 2020. godinu planirali novac potreban za kupnju šumskoga navalnog vozila, koje moramo imati prema 
propisima. Uz to, nabavit ćemo i nove, manje autoljestve jer su postojeće stare 40-ak godina, pa njihov 
upravljački sustav povremeno otkazuje poslušnost – naglasio je gradonačelnik. Dodao je kako očekuje da se i 
Varaždinska županija napokon uključi u opremanje JVP-a, jer nikad nije kupila nijedno namjensko vatrogasno 
vozilo, a pripadnici postrojbe po potrebi interveniraju na prostoru cijele Županije. 
Osim servisiranih ljestava, pripadnici JVP-a Grada Varaždina prezentirali su četiri kompleta novih suhih 
ronilačkih odijela. Riječ je o donaciji Veleposlanstva Sjedinjenih Država, a oprema je vrijedna 50.000 kuna. 
Za okupljene znatiželjnike varaždinski vatrogasci-kuhari organizirali su pravi „pizza party“, a poslastice su 
planule u tren oka.

8. 11. 2019.
Nakon servisa, najduža varaždinska vatrogasna 
„lojtra“ napokon radi kao – singerica!

Servis je stajao 700.937 
kuna te je sada neupitna 
mogućnost spašavanja 
ljudi i imovine s visokih 

objekata

Vatrogasciv
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17. 12. 2020. 
Varaždinskim vatrogascima predan novi kamion s 
ljestvama, vrijedan 6,5 milijuna kuna
Gradonačelnik Ivan Čehok predao je u četvrtak, 17. prosinca, zapovjedniku Javne vatrogasne postrojbe 
Ivici Labašu ključeve novoga vatrogasnoga kamiona s ljestvama, vrijednog 6,5 milijuna kuna. 

Varaždinski profesionalni vatrogasci tim činom dobili su na upotrebu najmodernije vozilo tvrtke Magirus, 
koje hidrauličkim ljestvama može dosegnuti visinu od 32 metra.

– Kada bismo gledali na opremljenost vatrogasaca usporedno s brojem stanovnika, smatram da, za razliku 
od Varaždina, nitko u Hrvatskoj nema tako dobro opremljen vozni park vatrogasaca! Oprema je jako važna, 
ali najvažniji su ljudi i dobro opremljeni vatrogasci. Na to svi možemo biti ponosni – rekao je gradonačelnik 
Ivan Čehok, najavivši da u Varaždin uskoro stižu još dva nova vozila zahvaljujući suradnji s državom i 
Gradskom vatrogasnom zajednicom. 

Najavio je također da će se Grad Varaždin preko ITU mehanizma sljedeće 
godine kandidirati i zatražiti europska sredstva za izgradnju novoga 
Vatrogasnog centra.

Velečasni Josip Najman u ovoj je prigodi blagoslovio i tri nedavno 
nabavljena manja vatrogasna vozila. 

Najmodernije vozilo 
tvrtke Magirus 
hidrauličkim 

ljestvama može 
dosegnuti visinu od 

32 metra
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U četvrtak, 18. veljače 2021. godine, u Vatrogasnom domu u Trenkovoj ulici obavljena je primopredaja 
novoga vatrogasnog vozila namijenjenoga Javnoj vatrogasnoj postrojbi Grada Varaždina. Svečanosti je 
prisustvovao varaždinski gradonačelnik dr. sc. Ivan Čehok, koji je u svom obraćanju okupljenima naglasio 
da je novo navalno vozilo nabavljeno u suradnji s Ministarstvom unutarnjih poslova RH i Hrvatskom 
vatrogasnom zajednicom u sklopu projekta „Modernizacija vozila vatrogasnih postrojbi RH“. Gradonačelnik 
je ujedno zahvalio saborskom zastupniku Anđelku Stričaku na podršci tijekom realizacije ove značajne 
nabave za JVP.

– Uz ovo vozilo čeka nas još i cisterna koju bismo trebali dobiti preko MUP-a. Grad je financirao nabavu 
novih vatrogasnih ljestava i naša Dobrovoljna vatrogasna postrojba nabavit će još jedno vozilo tijekom 
ove godine. Zapravo, u ove tri godine uspjet ćemo obnoviti vozni park. Uz već nabavljena osobna vozila, 
čamac za spašavanje na rijeci i drugu opremu, ovo je uspjeh u ovakvim okolnostima i vremenima obnoviti 
vozni park. Prvo ovakvo vozilo nabavljali smo 2006. godine kada sam bio gradonačelnik, i sada nakon 15 
godina dolazi novo. Ostaje nam još urediti novi Vatrogasni centar, a nadam se da ćemo to uspjeti kroz ITU 
mehanizam, kako bi vozila imala i objekte u koje se mogu smjestiti – rekao je gradonačelnik.

Dodao je da se malo koji grad u Hrvatskoj može pohvaliti da je „svojim sredstvima nabavio i nove 
vatrogasne ljestve, a važnost toga se pokazala i prilikom nedavnih potresa“. 
– Građani Varaždina, a i ovog dijela Hrvatske, sada su sigurniji. No, ono što stalno ističemo je činjenica 
da možemo imati najbolju opremu i vozila, ali kompetencije i spremnost koju imaju naši vatrogasci ipak 
su najvažniji. Da nismo ništa drugo napravili u ove četiri godine nego samo obnovili ova četiri vozila, i to 
bi bilo jako puno – naglasio je Ivan Čehok.

Podsjećamo, saborski zastupnik Anđelko Stričak je prije nekoliko godina u Hrvatskom saboru organizirao 
prijam za varaždinske vatrogasce, a tada je održan i radni sastanak na kojem se razgovaralo o novom 
Zakonu o vatrogastvu, koji je na snazi od prošle godine.
– Razgovarali smo potom i o opremanju vatrogasnih postrojbi i već tada je bilo riječi o nabavi novih 
vatrogasnih vozila. Zaista me veseli da u ovoj godini iz programa MUP-a na područje Varaždinske županije 
dolaze četiri nova vozila: drugo navalno vozilo koje je predano danas JVP-u Varaždin, a uskoro dolazi i 
autocisterna – rekao je Stričak.

Na njega se nadovezao Ivica Labaš, zapovjednik JVP-a, zahvalivši svima 
koji su pomogli da se nabave vozila i što na još jednome novom vozilu 
ponosno stoji grb Grada Varaždina.

– Bitno je da mi svakih 15 godina kontinuirano mijenjamo i obnavljamo 
svoj vozni park, i upravo se to događa ovih dana. No sve to ne bi bilo 
ništa da nema naših vatrogasaca koji ta vozila upotrebljavaju, baš kao 
i namjenske alate na intervencijama. Oni svojim znanjem i vještinama 
doprinose spašavanju imovine i ljudskih života – zaključio je Ivica Labaš.

18. 2. 2021. 
Vatrogasci dobili moderno navalno vozilo, a uskoro 
stiže i nova cisterna

Ivan Čehok: „Prvo 
ovakvo vozilo 

nabavljali smo 2006. 
godine, kada sam 

bio gradonačelnik, a 
sada nakon 15 godina 

dolazi novo.“
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